

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE JORDAN WORSTED MILLS Date: 30-06-2021 01:48:00 PM Subject: appoint in risk committee	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصانع الآجواخ الاردنية التاريخ: 30-60-2021 01:48:00 PM الموضوع: تعيين في اللجان
our board of dicrector in its session held on 30/6/2021 appoint mr adnan shafig gabrail zyadat (independent-non executive) as achirman of the risk committee and member of the nomination and remuneration committe instead of the late marwan suleiman alzawaydeh who was accupying these tow position	قرر مجلس الادارة بجلسته المنعقدة بتاريخ 2021/6/30 القاضي بتعيين السيد عدنان شفيق جبرائيل الزيادات (مستقل- غير تنفيذي)رئيسا للجنة المخاطر وعضوا في لجنة الترشيحات والمكافات بدلا من المرحوم مروان سليمان الزوايدة الذي كان يشغل هذين المنصبين
30-06-2021	30-06-2021
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Samer Suleiman Al Bawwab	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Samer Suleiman Al Bawwab